
Referat 

Bestyrelsesmøde d. 10. juni 2013 

 

 
 

Skærbo Best.møde 10/6-13  

 

Tilstede: Helle Christiansen, Lars Quistgaard, Michael Johansen. 

Fraværende: Helle Eskesen, Lars Nymand 

 

Dagsorden: 

1. Valg af referent. 

Michael Johansen. 

 

2. Godkendelse af referat fra sidste møde. 

Referat af mødet d. 21/3-13 godkendes. 

Referat fra generalforsamlingen mangler distribution.  

Begge referater skal uploades til hjemmesiden. Michael taler med Helle E. 

Michael gør en indsat for at få skaffet de sidste få vi mangler emailadresser på. 

 

3. Status på sag vedr. ny belægning på Skæring Parkvej. 

Helle C har modtaget forslag til fordelingsnøgle fra Højbo. Højbo er skiftet fra det 

oprindelige forslag efter facadeareal, til nu efter etageareal. 

Efter rådgivning fra komunen foreslår vi i stedet fordeling efter "antal parceller 

1:1", og afventer Højbos svar herpå. 

Højbo har iværksat uforpligtende tilbudsindhentning. 

 

4. "Ikke" godkendt beskæring mellem vores grundejerforening og Skæring Egager. 

Træbæltet mellem vores legeplads og skæring egager er blevet beskåret på vores 

side, uden vores viden. Det er naturligvis ikke acceptabelt, i særdeleshed uden 

konference med skæring egager og skærbo samt uden godkendelse af kommunen. 

Sagen indberettes til Naturforvaltningen, Aarhus Kommune. 

Når vedligeholdelsesplanen for hele området er færdigudarbejdet, vil det fremgå 

hvilke hegn man må/ikke må beskære selv. Er man i tvivl, opfordres man til at 

kontakte bestyrelsen. 

 

5. Status på generel beskæring i området.  

Udsat til næste møde. 

tel:21/3-13
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6. Diverse. 

Alle kontingenter er indbetalt, og beholdningen er på kr. 153.113,22 

 

Gyngestativet på legeplads er ikke sikkert mere, og vi fjerner den snarest.  

Lars Q trommer nogle hjælpere sammen, og sliber saven. 

 

Revneforsegling af stien ved børneinstitutionen har afventet frostfri jord, og det er 

vist nu. Lars Q indkøber astfalt. 

 

En tidligere henvendelse fra skæringvangen om beskæring af birketræerne på 

legepladsen udsættes til behandling på kommende bestyrelsesmøde. 

 

Vi mangler stadig at få undersøgt muligheden for snerydning på stierne, og evt. få 

det indarbejdet i snerydningsplanen. Vores snerydning på vejene foretages med 

større maskiner, der vil ødelægge stierne. 

Desuden udestår at undersøge reglerne for snerydning og ukrudtsbekæmpelse for 

"kotelletgrundene". 

Punktet behandles på næste bestyrelsesmøde. 

 

En beboer har været uheldig og faldet på stien. Vi undersøger mulighederne for om 

Skærbo's erhvervsansvarsforsikring kan anvendes i den forbindelse. 

Michael har rekvireret en policeudskrift, så der kan laves en beskrivelse til næste 

bestyrelsesmøde. 

 

Der udestår lidt oprydningsarbejde efter arbejdet på cykelstien. Michael aftaler 

med Lars N hvordan vi følger op herpå. 

Der er enighed om, at vi vil lave en liste over kontaktpersoner der har relation til 

Skærbo. 

 

7. Status på ny formand for foreningen. 

Udsat til behandling på næste møde, da Lars N var fraværende. 

Der var enighed om at fordele nogle af formandsopgaverne blandt bestyrelsens 

medlemmer, for at aflaste Lars. 
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8. Eventuelt.  

Husk der er container til haveaffald i perioden 14.-24. juni. 

Måske det bør være 1-2 uger senere på året? Det overvejes til næste år. 
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